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DAGSORDEN 

 

1 Udsendte referater  

1.1 Tidligere bestyrelsesmøder  

 Referat godkendt  

1.2 F.U.  

   

1.3 Ændringer/tilføjelser til mødets dagsorden  

   

2 Orientering (ved formanden)  

2.1 DIF / DOK  

 DIF boykotter stadig Rusland og Belarus, det giver udfordringer i nogle forbund  

 DIF Børn og unge indsats. Eva har et referat fra mødet. Der arbejdes bredt om 
børn- og ungeindsatsen og aktuelt har man drøftet etableringen af en 
kandidattræner med særligt fokus på børn, og næste skridt er formuleringen af 
et trænerløfte. Se mere her: Fremtidens idræt for børn og unge | DIF 

 
 

 

 Strategiaftale forløb afkortes næste år, mange forbund var utilfreds med det 
sidste langstrakte forløb. 

 

 IKC – orientering 
Eva med i bestyrelsen. Øgede udgifter = højere pris, som dog er varslet i tide.  

 

   

2.2 World Archery  

 VM 2027 ansøgning. 
Indsendt og offentliggjort. Ønskes afholdt i Nyborg. Ansøgningsfrist 30.9, der kan 
være flere ansøgere. Afgøres til december. 

 

   

2.3 World Archery Europe og World Archery Nordic  

 Seniormesterskab blev drøftet i WAN, men ingen har budt ind på det endnu. 
Hvis Danmark skal bakke op om det, ønsker bestyrelsen, at det bliver omtrent 
som NUM – men for seniorer og med åben tilmelding. 

 

   

2.4 Andet  

 Skrivelse fra Lyngby Bueskyttelaug 
Der blev brugt en del tid på at drøfte henvendelser fra forskellige klubber, som 
stiller spørgsmål til forbundets prioriteter ikke mindst på det økonomiske 
område.  

 

https://www.dif.dk/om-dif/det-arbejder-vi-for/fremtidens-idraet-for-boern-og-unge


 Idrættens Event kursus 
Der er kommet en invitation til et 3-dages forløb til formentlig omkring 10.000 kr. 
Agenda er endnu ikke helt på plads 

 

 Sammen med andre forbund søger vi DIFs initiativpuljen til et projekt om digital 
formidling af f.eks. Buernes dag for at få noget PR på bueskydning. Når der er 
flere forbund, kan vi godt have gang i flere initiativer. 

 

   

   

3 Strategiarbejde  

   

   

4 Kommunikationsstrategi  

   

   

5 Økonomi  

5.1   

 Regnskab pr. 1. september 2023 
Regnskab gennemgået, der var nogle fejlposteringer, som selvfølgelig bliver 
rettet.  

 

 Budget 2024 
Budgetansvar er fordelt ud på de enkelte bestyrelsesmedlemmer, så der kan 
startes på budget 2024. Eva bad om at få budgetbeløbene ind i god tid inden 
næste bestyrelsesmøde. Uden for referat: gerne medio oktober. Ved forsinket 
tilbagemelding besked om hvornår tallene så forventes.  

 

   

6 Opfølgning på udvalgsarbejde  

6.1 Elite  

 Generel orientering  

 Der er blevet drøftet en bonusordning, det skal vendes med skytte-
repræsentanterne i løbet af oktober måned. 

 

 Talentcenter TIK er fyldt op.  
Talentcenter Syd er forankret i Broby, der er plads til flere skytter. Træneren 
tager rundt til klubberne. 
"Talentcenter Holstebro lukker snart og skytterne herfra træner i Silkeborg efter 
efterårsferien, idet der arbejdes på at flytte centret permanent til Silkeborg." 
Der arbejdes på at etableret et talentcenter i Aalborg. 

 

   

6.2 Bredde  

 Generel orientering  

 Hans gav en orientering, blandt om Buernes Dag og strategiske indsatser.  

 Findes der statistik for før og efter certificering af en bueklub.  

 Stævnetilmelding via medlemssystemet har fået god feedback.  

   

6.3 Lovudvalget  



 Nyt lovkompleks udgivet  

 

6.4 Dommerudvalget  

 Forslag om at slå dommerformand og teknisk delegeret sammen, til NUM vil det 
dog være adskilt. 

 

 Godkendelse af buebaner deles op over 2 år  

 Der arbejdes videre med dommeruddannelse  

   

6.5 Andet  

 Ny hjemmeside – status – tidsplan 
Hjemmeside lige straks på plads. 
Næste step er at bestyrelsen udpeger de afsnit der skal med over i den nye 
hjemmeside, så de kan blive kopieret med. 

 

 Formandsmødet den 7. oktober – endelig dagsorden 
Generel orientering udsendt til klubber 

 

 DM senior indendørs 2024 
Det kommer desværre til at ligge oveni forbundsmødet 2024. Der arbejdes på 
løsninger. 

 

   

7 Forbundsmødet 2024 – 6. april 2024  

 Ændring af vedtægter, mht anmeldelse om deltagelse i internationale stævner 
U15 – vedtaget på WA kongres 
Drøftes på formandsmødet, da det afviger fra vores regler 

 

   

8 Andre emner  

 Næste møde:   

 4. november i Broby  

9 Bordet rundt, eventuelt  

   

 


